
Totti: Wiem, co czują kibice
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Graczem, który otrzymał najwięcej owacji podczas dzisiejszego Open Day

był oczywiście Francesco Totti. Kapitan Giallorossich i zarazem jeden z

największych fanów zespołu udzielił wywiadu dla Roma Channel.

 

- Myślę, że te barwy emocjonują wszystkich, powinniśmy po prostu podziękować

kibicom, którzy są zawsze blisko i dziś pokazali miłości do tej koszulki. Postaramy

się zrobić wszystko, co możliwe, aby stworzyć wielki zespół. Znam ich od wielu lat,

wiem o miłości, którą czują do tych barw. Spróbujemy dać z siebie maksimum i

odpłacić wynikami, to jedyny sposób, aby zaprowadzić pokój. Transparenty? Kibice

Romy wiedzą co czują, ja wiem, co czują.
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